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Vragen van de leden Kerstens, Vermue en Albert de Vries (allen PvdA) aan 
de Ministers van Economische Zaken en van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het inkomen van de algemeen directeur van 
energiebedrijf Delta (ingezonden 8 februari 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Personeel Delta boos over salarisverhoging algemeen 
directeur Kamerbeek»?1 

Vraag 2
Is het waar dat Delta Energie zware verliezen maakt? Dreigt daardoor een 
verlies aan banen? 

Vraag 3
Kunt u begrijpen dat een salarisverhoging van de algemeen directeur met 
name bij het personeel van Delta energie op onbegrip stuit? Zo ja, waarom? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het geen pas geeft indien een algemeen directeur van 
een bedrijf dat verliezen maakt een hoger inkomen gaat verdienen, ook al is 
dat eerder afgesproken in tijden dat het beter met het bedrijf ging? Zo ja, 
waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat een bedrijf waarvan de aandelen in overheidshanden 
(provincie en gemeenten) zijn en derhalve direct of indirect publiek gefinan-
cierd is, extra terughoudend moet zijn met het verstrekken van topinkomens 
en het verhogen daarvan? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de aandeelhouders van Delta er goed aan zouden 
doen om er op aan te dringen dat de algemeen directeur afziet van de 
voorgenomen salarisverhoging? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

1 http://www.pzc.nl/regio/zeeuws-nieuws/personeel-delta-boos-over-salarisverhoging-algemeen-
directeur-kamerbeek-1.5689133
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Vraag 7
Wat verandert er ten aanzien van de regelgeving van de beloning van 
topfunctionarissen van Delta op het moment dat het bedrijf wordt gesplitst in 
een netwerkbedrijf en een commercieel bedrijf?
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